

《单词百科:pneumo-是什么意思?pneumo-怎么发音?pneumo-的解释和用法》

英语单词pneumo-是什么意思?pneumo-怎么读?pneumo-怎么发音?美加网为您整理了pneumo-的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



pneumo-怎么读

pneumo-的读音:[n'ju:m]

pneumo-的意思

1、pref. 肺，呼吸，空气；[医] 肺，气，呼吸；

pneumo-的双语例句

1、Research of pneumo type flotation machine flotation dynamic model

充气式浮选机浮选动力学模型研究

2、Improvement on Pneumo-barium Double Contrast Examination Research and Investigation on Improvement of Double-language Teaching

气钡双重造影方法的改进研究提高双语教学质量的调查与策略思考

3、Conclusion: These morphological data will benefit the enema, pneumo barium double contrast examination and endoscopy in clinic.

结论：本文的结果可为临床灌肠术、气钡造影及内镜检查提供参考依据。

4、Objective This paper introduces an improved pneumo barium double contrast examination (for the upper gastrointestinal tract) to release the pain caused by gastrointestinal series.

目的：为了减轻患者检查时的痛苦，对气钡双对比造影（上胃肠道）方法作了改进。

5、For with HCV and cytomegalovirus infection, cardiac insufficiency, pneumo-nia and other complications of lymphoma patients, although the treatment is difficult, successful experience is worthy of summarizing. 3.

对于合并丙肝病毒及巨细胞病毒感染、心功能不全、肺部炎症等多重并发症的淋巴瘤患者，虽然治疗难度大，但是治疗成功经验值得总结。

6、The dynamic measurement and analysis of MSG-325 2-AXIS NC Diamond Tool Lathe manufactured by Rank Pneumo Inc. USA are presented in this paper and the modal parameters of the lathe are identified by means of real modal analysis method and complex model analysis method respectively.

本文针对美国Rank Pneumo公司生产的MSG-325型双轴数控金刚石车床进行动态测试与分析，并分别用实模态与复模态两种方法识别了该机床的模态参数。

以上是美加网为您整理的pneumo-怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于pneumo-

的用法、pneumo-

的释义、pneumo-的相关详情请点击：<https://dict.tjqzz.com/pneumo->